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Ik vind, ik denk, ik geloof. Zo klinkt de mantra van de mens in een geïndividualiseerde 
westerse samenleving. Ieder is het centrum van zijn eigen universum. Een samenleving 
waarin iedereen alleen maar oog heeft voor zijn eigen ik  en waar geen gemeenschappelijke 
noemers zijn, is geen samenleving meer. De  grenzen van individualisering zijn bereikt; aldus 
bisschop Frans Wiertz

Tjeenk Willink , minister van Staat vraagt zich af of de overheid de vele crises aankan.
Wat we missen, zegt hij, is een burgerlijke energie die van onderop meebouwt aan een 
hechte samenleving.
Onlangs hoorden wij Herman Wijffels het zelfde zeggen.
 
Deze energie van onderaf zat altijd in religies, vakbonden, maatschappelijke stromingen.
Dit werkt niet meer, maar wat er in deze tijd ontstaat zijn andere  bewegingen van onderaf , 
omdat de burgers zich verenigen en initiatieven ontwikkelen naar hun eigen maat.

Wij zijn zo’n initiatief.
U kent ons als Vereniging Het Groene Spoor. Een paar jaar geleden kregen wij een exclusieve
status om ons plan te ondersteunen vanuit de gemeente. Zo’n zes jaar zijn we nu bezig om 
ons project een plek te geven in deze gemeente. Mijn naam is Emmie Hulsing, voorzitter van 
deze vereniging, Wim ter Horst, secretaris. Samen met 30 huishoudens , waarvan de helft uit 
de gemeente Renkum komt geven wij vorm aan dit initiatief. Ongeveer 500 huishoudens 
hebben zich als belangstellenden bij ons aangesloten.

 Wij zijn hier omdat wij een duurzaam wooncollectief met  33 woningen willen 
inrichten op het Pro Persona terrein, waar wij prima passen in de van onderop 
ontwikkelde dorpsvisie, die de burgers van Wolfheze, samen met de 
omgevingsmanager en projectleider hebben vorm gegeven.

 Wij willen daar een wooncoöperatie beginnen, voor alle inkomens en voor alle 
generaties. Waar wij willen omzien naar elkaar in brede  zin , dus samen met de 
inwoners van Wolfheze en de cliënten van Pro Persona.

 Onze wens is ook, om daar een historisch gebouw klimaatbestendig te maken en  in 
te richten voor de gemeenschap met ateliers, werkruimtes voor zzp-ers, 
logeerkamers creëren zodat de huizen wat kleiner  kunnen zijn, er een dorpshuis 
onderbrengen en ga maar door.

 Wij willen een gezamenlijke moestuin en permatuin eveneens ingebed in de brede 
gemeenschap

 Het regenwater opvangen en  hergebruiken en het uiteindelijke afvalwater door een 
rietfilter gezuiverd teruggeven aan de aarde, wat belangrijk is in deze omgeving, waar
de beken zijn drooggevallen.

Ik kan nog veel meer opnoemen, maar we geven u straks onze flyer. De stuurgroep krijgt van 
ons een paper toegestuurd met onze speerpunten voor een landing op het PP terrein.
De wethouder heeft toegezegd haar best voor ons te doen.



Wij hebben een belangrijke vraag aan u, raadsleden van de gemeente Renkum. In 2024 
wordt er een marktpartij gezocht voor de ontwikkeling van het PP terrein. De vraag is, of wij 
de kans krijgen om een perceel te verwerven.
Deze kans zou groter kunnen zijn als u als gemeenteraadsleden in het bestemmingsplan 
ruimte zou vragen voor wooncoöperaties en duurzame wooncollectieven, zoals de dorpsvisie
aangeeft. Dan kunnen wij meedoen. 
U bent degene die het bestemmingsplan moet goedkeuren. Wij hebben u nodig!!
Dank u wel


